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Protokół Nr XXIV/16 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 27 października 2016 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 

2015/2016. 

7. Sprawozdanie z realizacji inwestycji na terenie Gminy Łobżenica planowanych  

w budżecie na 2016 rok. 

8. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie  

w dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2024.  

14. Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych, Burmistrza 

Łobżenicy oraz kierowników gminnych jednostek organizacyjnych. 

15. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.  

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zakończenie obrad sesji. 
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Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 13:00 otworzył  

XXIV sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie  

powitał radnych i gości 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Poseł na Sejm 

Rzeczypospolitej Polskiej Grzegorz Piechowiak, Radny Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego Jan Marek Pikulik, Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz 

Wasiak, Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef 

Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor Gminnego Ośrodka 

Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek Połczyński, Dyrektor Gimnazjum im. Jana Pawła II  

w Łobżenicy Hanna Król-Synoradzka, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Łobżenicy Natasza Knop-Wrzalik, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Wiktorówku Wioletta Pacholec, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Prymasa 

Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Fanianowie Maria Pirecka, Dyrektor Szkoły 

Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dźwiersznie Małym Iwona Pszeniczka, 

Dyrektor Przedszkola Publicznego w Łobżenicy Iwona Gajdzińska, Radca Prawny Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska, Kierownik Posterunku Policji  

w Łobżenicy Rafał Kozłowski, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 - 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  Nr XXIII/16 z sesji w dniu 28 września 2016 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XXIII/16 z sesji w dniu 28 września 2016 r. 

 

Ad. 3 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

XXIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi 

do porządku obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił pana Burmistrza Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że został ogłoszony przetarg na dostawę energii elektrycznej dla Gminy Łobżenica, 

jej jednostek organizacyjnych oraz Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Łobżenicy Sp. z o.o. Termin składania ofert upłynął w dniu dzisiejszym. 

Następnie przedstawił informację na temat realizacji następujących przedsięwzięć: 

a) Przebudowa drogi gminnej Łobżenica-Kruszki 

Pan Burmistrz powiedział: „Przygotowujemy się do przetargu. Planujemy tą drogę  

w przyszłym roku wykonać”. 
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b) Przebudowa dróg w miejscowości Izdebki  

Włodarz Gminy poinformował, że prace są mocno zaawansowane. Ze względu na 

niesprzyjające warunki pogodowe nawierzchnia asfaltowa zostanie położona za kilka dni.  

c) Przebudowa ulicy Targowej - do warsztatu pana Rybackiego 

Pan Burmistrz oznajmił, że przeprowadzono czynności odbiorcze. Wskazano przy odbiorze 

zakres prac koniecznych do wykonania. 

d) Przebudowa drogi dojazdowej do pól w miejscowości Walentynowo 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w dniu 6 października br. została podpisana umowa na 

realizację tej inwestycji. Prace powinny zakończyć się do końca listopada 2016 r. 

e) Zmiana organizacji ruchu drogowego na terenie Łobżenicy 

Pan Burmistrz poinformował, że odbyło się jeszcze jedno spotkanie konsultacyjne. Dodał: 

„Porozumieliśmy się w tym temacie i zostały naniesione poprawki dotyczące zmiany 

organizacji. Chodzi o ul. Dąbrowskiego. Teraz gotowy plan zostanie przekazany do 

uzgodnienia”. Zostały również zamontowane tabliczki kierunkowe na terenie sołectw. 

f) Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Chlebno, Kunowo i Liszkowo 

Zadanie jest w trakcie realizacji. 

g) Budowa ścieżki spacerowo-rekreacyjnej wzdłuż rzeki Łobżonki 

Pan Burmistrz oznajmił, że trwa realizacja tej inwestycji. W zakres zadania wchodzi m. in. 

budowa chodników oraz montaż 31 lamp. 

h) Utwardzenie placu za ośrodkiem zdrowia w Łobżenicy  

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że przetarg na realizację inwestycji wygrała firma pana 

Leona Migawy, która zaoferowała 210 000 zł. Wartość kosztorysowa zadania to 250 000 zł. 

Jedną z propozycji zmian w budżecie Gminy jest zwiększenie środków na ten cel o 72 000 zł. 

Pan Burmistrz powiedział, że w 2016 r. wzdłuż ścieżki rowerowej z Łobżenicy do Trzebonia 

zostaną zamontowane 22 tablice zawierające informacje na temat jezior w Gminie.  

Oznajmił, że Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

przyznał Gminie Łobżenica dotację w wysokości 35 000 zł na realizację przedsięwzięcia 

„Podnoszenie wiedzy i świadomości ekologicznej mieszkańców Gminy Łobżenica w zakresie 

segregacji odpadów i niskiej emisji pod nazwą środowisko w Gminie Łobżenica ponad 

wszystko - promujemy i edukujemy”.  W ramach tego przedsięwzięcia ogłoszono trzy 

konkursy skierowane do mieszkańców Gminy. 

Poinformował o podpisaniu umowy na dofinansowanie realizacji programu rewitalizacji  

z samorządem Województwa Wielkopolskiego. Dodał, że ze środków funduszu sołeckiego 
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został wykonany remont placu zabaw zlokalizowanego przy boisku sportowym  

w Witrogoszczy-Osadzie. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział, że została zawarta umowa z firmą Progress 

Consulting na przygotowanie wniosku o dofinansowanie ze środków Wielkopolskiego 

Regionalnego Programu Operacyjnego projektu pod nazwą „Rozbudowa i przebudowa 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Liszkowo”. 

Oznajmił, że wykonano inwentaryzację istniejącego oświetlenia ulicznego. W 2017 r. 

planowana jest modernizacja oświetlenia. Poinformował, że trwają prace związane  

z nowymi nasadzeniami w parku miejskim 

Powiedział, że w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu odbyło się spotkanie, na którym 

omówiono założenia projektu związanego z rewitalizacją Gródka Krajeńskiego. Kolejne 

spotkanie w tym temacie miało miejsce w Urzędzie Miejskim w Nakle nad Notecią.  

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że zakończyła się doraźna kontrola realizacji zadań z zakresu 

gospodarki wodno-ściekowej przeprowadzona przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony 

Środowiska. Dotyczyła ona zbiorników bezodpływowych. Stwierdził: „Musimy 

uporządkować sytuację na terenie Gminy związaną z tymi mieszkańcami, którzy nie są 

podłączeni do kanalizacji, a oczywiście mają ścieki. Temat jest zasadniczy, co się z tymi 

ściekami dzieje. Jeżeli wywożą czy korzystają z jakiejś usługi, powinni mieć odpowiednie 

zaświadczenie. Zwrócono nam na to uwagę. Ten temat musimy uporządkować”. 

Poinformował, że w dniu 7 października 2016 r. w kancelarii notarialnej w Złotowie 

podpisano umowę sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Ratajach. 

Pan Burmistrz powiedział, że trwa wyłożenie projektu zmiany planu miejscowego w Gródku 

Krajeńskim. Oznajmił, że na stronie internetowej Urzędu Miejskiego udostępniono dla 

mieszkańców system informacji przestrzennej Gminy Łobżenica oraz aplikację prezentującą 

nieruchomości oferowane do sprzedaży. 

Burmistrz Łobżenicy oświadczył, że w dniu 1 października 2016 r. zawarto umowę z panią 

Iwoną Matejczyk-Obremską, która będzie zastępować pana Michała Daniela na stanowisku 

pełnomocnika ds. rozwiązywania problemów alkoholowych. Poinformował, że w dniu  

11 października podpisano porozumienie z Powiatem Pilskim w sprawie funkcjonowania 

punktu nieodpłatnej pomocy prawnej w 2017 r.  

Oznajmił, że na terenie Gminy gościła wycieczka z Miasteczka Krajeńskiego zorganizowana 

pod hasłem „Krajeńskim szlakiem wiary i tolerancji”. W dniu 22 października br. delegacja  

z Gminy Łobżenica wzięła udział w XIX Biesiadzie Krajeńskiej, która odbyła się w 

Miasteczku Krajeńskim. W okresie międzysesyjnym wydano osiem zarządzeń. 
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Następnie pan Burmistrz powiedział: „Zakończono wstępną kwalifikację uczestników do 

projektu wsparcia dla osób starszych, niesamodzielnych, w tym niepełnosprawnych z terenu 

naszej Gminy. Usługami opiekuńczymi i specjalistycznymi usługami opiekuńczymi zostanie 

objętych 20 osób starszych, niesamodzielnych, niepełnosprawnych. Trzy osoby zostaną objęte 

wsparciem w mieszkaniu wspomaganym”. Ponadto „rozpoczęto wstępną kwalifikację osób, 

które będą świadczyły usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu 

zamieszkania uczestników projektu w formie umowy o pracę oraz umów cywilnoprawnych”. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował o pozyskaniu z Caritas Diecezji Bydgoskiej dla punktu 

„Pomagamy potrzebującym” sprzętu rehabilitacyjnego, mebli, artykułów gospodarstwa 

domowego oraz odzieży. Oznajmił, że artykuły spożywcze pochodzące z Pilskiego Banku 

Żywności trafią do osób, które nie zakwalifikowały się do żywnościowej pomocy unijnej. 

Powiedział, że w dniu 5 października 2016 r. do Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Wielkopolskiego została złożona korekta wniosku o dofinansowanie projektu budowy sali 

gimnastycznej w Dźwiersznie Małym. Całkowita wartość projektu to 1mln 999 tys. zł. Gmina 

ubiega się o dofinansowanie w wysokości 1 mln 699 tys. zł.  

Oznajmił, że gimnazjum oraz szkoły podstawowe złożyły deklarację uczestnictwa  

w projekcie pozakonkursowym „Cyfrowa szkoła wielkopolska 2020”. Dodał, że „głównym 

celem projektu jest podniesienie do 2021 r. jakości edukacji na każdym szczeblu kształcenia 

ogólnego w Województwie Wielkopolskiego poprzez rozwój kompetencji cyfrowych  

w ramach realizacji zajęć pozalekcyjnych metodą projektu i metodą kształcenia 

wyprzedzającego z wykorzystaniem technologii informacyjno-komunikacyjnych”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował, że w dniach 28-29 września 2016 r. 

uczestniczył w zebraniach wiejskich związanych z podziałem środków z funduszu sołeckiego 

na 2017 rok. W dniu 1 października był obecny podczas koncertu „Ratujemy Kościół  

św. Szczepana”. Dwa dni później przebywał w jednostce wojskowej w Drawsku Pomorskim. 

Pan Burmistrz poinformował o zamiarze pozyskania z Agencji Mienia Wojskowego sprzętu 

na rzecz sołectw i straży pożarnej. 

W dniu 6 października br. odbyło się spotkanie wójtów i burmistrzów ze Starostą Pilskim  

w sprawie inwestycji drogowych w 2017 r. Drogi powiatowe na terenie Gmin Łobżenica  

i Szydłowo znajdują się w najgorszym stanie. Pan Burmistrz powiedział: „Proponowaliśmy, 

że chcielibyśmy przejąć w drodze porozumienia, oczywiście w formie jakiegoś finansowania, 

pewne zadania Powiatu jak utrzymanie bieżące dróg, wycinanie zakrzaczeń”. 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że w dniu 8 października 2016 r. w Ferdynandowie odbyła się 

Pyrlandia. Wyraził zadowolenie z organizacji tej imprezy. Dwa dni później miała miejsce 
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inauguracja Uniwersytetu Trzeciego Wieku. W dniu 21 października pan Burmistrz był 

obecny podczas otwarcia wystawy „Powiat Pilski jakiego nie znamy”. W tym samym dniu 

odbyło się również dyktando o Złote Pióro Burmistrza. 

Włodarz Gminy poinformował, że w dniu 22 października uczestniczył w uroczystościach  

z okazji 60 rocznicy utworzenia jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Walentynowie oraz 

w zebraniu Samorządu Mieszkańców, na którym dokonano uzupełnienia składu Zarządu  

o następujące osoby: pan Witold Mazurek, pan Paweł Kachel, pani Katarzyna Korycka-

Walasiak, pani Natalia Konitzer-Podgórska, pani Ewa Kaczmarek, pani Anna Nowak oraz 

pani Róża Gondek. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w dniu 25 października w auli łobżenickiego 

gimnazjum odbyła się wyjazdowa sesja Rady Powiatu w Pile. Oznajmił: „Nie ma inicjatywy 

ani Burmistrza, ani Rady Miejskiej, ani żadnej grupy społecznej o tym, że chcemy do Powiatu 

Złotowskiego. To Powiat Złotowski o nas bardzo zabiega, z czego się oczywiście cieszymy, 

bo to oznacza, że jesteśmy atrakcyjni dla Powiatu”. 

Pan Burmistrz poinformował, że w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie  

z przedsiębiorcami z terenu Gminy dotyczące możliwości pozyskania środków na rozwój firm 

oraz zakładanie działalności gospodarczej. Organizatorem spotkania była Lokalna Grupa 

Działania Krajna nad Notecią. 

Burmistrz Łobżenicy poruszył również temat obwodnicy miasta. Powiedział: „W tym roku, 

najpóźniej na początku przyszłego w styczniu zostanie inwestycja obwodnicy wpisana do 

zadań Województwa Wielkopolskiego”. Dodał: „Jest propozycja tego dłuższego odcinka, ale 

myślę, że o tym będziemy rozmawiali”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Oznajmiła, że mieszkańcy ul. Dąbrowskiego chcieliby podziękować wszystkim radnym, 

którzy głosowali za tym, aby ruch pojazdów na tej ulicy odbywał się nadal w jednym 

kierunku. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że w dniach 17-18 października 2016 r. delegacja Gminy Łobżenica udała się do 

Kowar i Wlenia. W wyjeździe, poza panem Wiceburmistrzem, wzięli udział uczniowie 

łobżenickiego gimnazjum, opiekun samorządu uczniowskiego, dyrektor gimnazjum, Dyrektor 

Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy oraz Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej Rady Miejskiej. Celem wyjazdu było nawiązanie współpracy pomiędzy 

samorządami uczniowskimi oraz wymiana doświadczeń związanych z działalnością 

kulturalną pomiędzy Gmina Łobżenica a Gminami Wleń i Kowary. Szczególnym punktem 

zainteresowania był projekt „Kino za rogiem”. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że w drugiej połowie 2017 r. będzie 

możliwość ubiegania się o dofinansowanie ze środków PROWu na realizację zadań 

drogowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Burmistrza 

Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 5 Wystąpienia zaproszonych gości 

 

Poseł na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Grzegorz Piechowiak 

Podziękował za zaproszenie na dzisiejszą sesję. Powiedział: „Staram się przede wszystkim 

słuchać, to co mówią samorządowcy i w pewnych rzeczach, w których mogę, oczywiście 

chciałbym pomóc”. Oznajmił, że w ramach programu Lemur będzie możliwość pozyskania 

środków m. in. na budowę hal sportowych. Podziękował również panu Burmistrzowi za 

udzielenie odpowiedzi w sprawie ogródka piwnego w Dębnie. 

 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jan Marek Pikulik 

Poinformował, że radni Sejmiku na posiedzeniu Komisji Infrastruktury i Planowania 

Przestrzennego w dniu 18 października 2016 r. mieli możliwość zapoznania się z projektem 
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planu zagospodarowania przestrzennego Województwa Wielkopolskiego. Dokument ten 

zostanie poddany konsultacjom społecznym.  

Stwierdził, że „Województwo Wielkopolskie powinno rozwijać się w systemie 

zrównoważonego rozwoju, że wszystkie miejscowości, nie tylko Poznań, są sobie równe”. 

Zaprosił mieszkańców Gminy do udziału w konferencji programowej pn. „Rolnictwo 2016. 

Jakie perspektywy na przyszłość”. Konferencja odbędzie się w dniu 7 listopada br.  

w Zamiejscowym Ośrodku Dydaktycznym Uniwersytetu Adama Mickiewicza w Pile. 

Następnie radny Jan Marek Pikulik poruszył temat utworzenia przejść dla pieszych w ciągu 

drogi wojewódzkiej nr 242 na ul. Wyrzyskiej w Łobżenicy oraz w Dźwiersznie Wielkim. 

Przedstawił treść odpowiedzi udzielonej przez Wicemarszałka Województwa 

Wielkopolskiego pana Wojciecha Jankowiaka na interpelację w powyższej sprawie, 

zgłoszoną w dniu 30 maja 2016 r. Poinformował, że w 2015 r. Komisja Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego przeanalizowała możliwość utworzenia przejścia dla pieszych na  

ul. Wyrzyskiej. „Komisja stwierdziła, że obecnie nie ma miejsca, w którym można 

zlokalizować przejście dla pieszych zgodnie z obowiązującymi przepisami. Jedynym 

rozwiązaniem jest likwidacja dwóch miejsc postojowych, które zostały wybudowane przez 

bank (znajdują się poza pasem drogowym) i wyznaczenie w tym miejscu przejścia dla 

pieszych. Zaproponowano, aby Burmistrz porozmawiał z przedstawicielami banku”.  

Odmowę utworzenia przejścia na drodze nr 242 w Dźwiersznie Wielkim w obrębie 

skrzyżowania z drogą powiatową do Topoli uzasadniono znikomym ruchem pieszych.  

W miejscu tym w ciągu ostatnich pięciu latach nie doszło do żadnego wypadku ani kolizji.  

Pan Jan Marek Pikulik powiedział, że na sesji Sejmiku Województwa w dniu 31 października 

2016 r. złoży kolejną interpelację w sprawie utworzenia przejść dla pieszych w Łobżenicy 

oraz w Dźwiersznie Wielkim. Poprosił radnych i sołtysów, aby w przerwie obrad podpisali się 

pod tą interpelacją.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Potwierdził, że niezbędnym warunkiem do utworzenia przejścia dla pieszych na wysokości 

Banku Spółdzielczego jest likwidacja dwóch miejsc parkingowych.  

Poinformował, że prezes banku w rozmowie ustnej nie wyraził zgody na zmniejszenie 

parkingu. Stwierdził: „Myślę, że dzisiaj należy wystąpić już oficjalnie z pismem do pana 

prezesa” w powyższej sprawie.  

Burmistrz Łobżenicy dodał, że kolejna interpelacja w sprawie utworzenia przejść dla pieszych 

może zakończyć się tak samo jak poprzednia. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Opowiedział się za złożeniem interpelacji w sprawie utworzenia przejść dla pieszych na 

drodze wojewódzkiej nr 242. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Podziękował za serdeczne przyjęcie Rady Powiatu w Łobżenicy. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Wyraził niezadowolenie z powodu braku przejścia dla pieszych na drodze wojewódzkiej  

nr 242 w Dźwiersznie Wielkim w obrębie skrzyżowania z drogą prowadzącą do Topoli. 

Powiedział: „To śmieszy. Żeby przejścia nie zrobić”.  

Stwierdził, że należy zwiększyć poziom bezpieczeństwa na stadionach piłkarskich. Zwrócił 

uwagę na duże szkody wyrządzane przez kibiców. Poprosił pana posła Grzegorza 

Piechowiaka o zainteresowanie się tą sprawą. 

 

Poseł na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Grzegorz Piechowiak 

Podziękował za uwagi dotyczące spraw sportowych i kibiców. Poinformował, że jest 

przewodniczącym zespołu parlamentarnego do spraw policji. Oznajmił: „Na zespole  

z komendantem głównym dwa tygodnie temu rozmawialiśmy m. in. na ten temat”.  

Powiedział: „Musimy to zmienić ustawowo. Do tej pory sytuacja jest taka, że organizator 

imprezy sportowej bierze sobie firmę ochroniarską, bo to wynika z ustawy. A ewentualnie 

organizator może poprosić policję o interwencję, jeśli coś się dzieje”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Podziękował radnemu Sejmiku Województwa panu Janowi Markowi Pikulikowi za 

zaangażowanie w sprawę utworzenia przejść dla pieszych na drodze nr 242 w Łobżenicy  

i Dźwiersznie Wielkim.  

Zwrócił uwagę na nierówną nawierzchnię ul. Złotowskiej. Oznajmił, że przejazd pojazdów 

przez zastoiska wody, powstałe po opadach deszczu, powoduje niszczenie elewacji 

budynków. Stwierdził, że zamontowanie ekranów przeciwbłotnych nie jest dobrym 

rozwiązaniem. Powiedział, że nierówności w nawierzchni ul. Złotowskiej powinny zostać 

zlikwidowane. Poprosił Przewodniczącego Rady Powiatu w Pile o zainteresowanie się tą 

sprawą. 
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Następnie radny Ryszard Biniak zapytał pana Kazmierza Wasiaka: „Czy będzie w dalszym 

ciągu realizowana sprawa obniżenia wejść i zejść z chodników, tak jak zostało to zrobione na 

ul. 1 Maja”.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Chciałem potwierdzić to co pan radny Biniak mówił”. Opowiedział się przeciwko 

zamontowaniu na ul. Złotowskiej ekranów przeciwbłotnych. Lepszym rozwiązaniem jest 

położenie warstwy wyrównującej. 

Pan Burmistrz zwrócił się do Przewodniczącego Rady Powiatu w Pile: „Prosimy o wsparcie, 

bo z Zarządem Dróg naprawdę rozmawia się ciężko”. 

 

Ad. 6 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku 

szkolnym 2015/2016 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 21 października 

2016 r. pochyliła się nad informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica 

w roku szkolnym 2015/2016. Poza radnymi w posiedzeniu uczestniczył pan Burmistrz Piotr 

Łosoś, pan Wiceburmistrz Józef Lewandowski, pani Skarbnik Danuta Dubicka oraz pan 

dyrektor Marek Połczyński. 

Radny Mariusz Wiśniewski poinformował, że w szkołach podstawowych i gimnazjum w roku 

szkolnym 2015/2016 kształciło się 1036 uczniów w 57 oddziałach. Do przedszkola oraz 

oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych uczęszczało 234 dzieci. Obecnie  

w szkołach podstawowych i gimnazjum uczy się 960 osób. W roku szkolnym 2015/2016 

liczba etatów nauczycielskich wynosiła 139,49. Nakłady na dokształcanie i doskonalenie 

zawodowe nauczycieli w 2015 r. to 27 880, 24 zł. Plan na 2016 rok to 33 191 zł. 

Następnie Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej powiedział, że najwięcej 

dyskusji wywołała kwestia poziomu nauczania. Stwierdził: „Analizując wprost wskaźniki 

procentowe do innych szkół, czyli do powiatu, do okręgu, województwa, kraju, no to te 

wyniki są bardzo słabe”. Najlepsze wyniki nauczania, powyżej średniej okręgu, osiągane są w 
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szkole podstawowej w Fanianowie. Wyniki nauczania w szkole podstawowej w Wiktorówku 

oraz w Łobżenicy mają jednak tendencję wzrostową.   

Radny Mariusz Wiśniewski oznajmił: „Na te wyniki nauczania ma wpływ wiele czynników. 

Czynnik ludzki, czyli uczeń, nauczyciel, rodzic. No i wiele czynników takich pośrednich jak 

pomoce, plany pracy, programy nauczania itd. Tu można by dużo wymieniać. Uważam, że 

najistotniejsze to są te trzy czynniki: uczeń, nauczyciel, rodzic”.  

Poinformował, że szkoły mają opracowane programy wychowawcze i profilaktyczne. 

Współpracują również z różnymi instytucjami. Oświadczył, że średnie wynagrodzenia 

nauczycieli w Gminie na poszczególnych stopniach awansu zawodowego są nieco wyższe od 

średniej krajowej. Dodał, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej zaopiniowała pozytywnie 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 

2015/2016. 

Dokument ten stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział: „Myśmy na komisji podjęli szeroką dyskusję. W tej dyskusji pojawiły się pewne 

oczekiwania Komisji kierowane do pana Burmistrza. O tych oczekiwaniach pan 

przewodniczący tu nie wspomniał”. 

Oznajmił, że poziom nauczania zaniepokoił członków Komisji Oświaty i Polityki Społecznej. 

Stwierdził, że różnica w poziomie edukacyjnym pomiędzy szkołami podstawowymi  

w Fanianowie i Łobżenicy a pozostałymi placówkami jest dosyć widoczna. „Jeśli chodzi  

o gimnazjum, to też poziom edukacyjny jest poniżej średniej”.  

Oświadczył: „Można tak powiedzieć, że poziom uzyskiwanej wiedzy przez uczniów jak  

i efekty edukacyjne osiągane w szkole wymagają tutaj zwrócenia na ten obszar pracy uwagi”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zgłosił wniosek o treści: 

 Należy podjąć następujące działania w jednostkach oświatowych: 

- wprowadzenie doradztwa metodycznego, 

- zwiększenie nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez dyrektorów. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Wszyscy oczekujemy bardzo wysokiego poziomu nauczania adekwatnego do 

finansowania. Bo wiemy, ile oświata nas kosztuje i nigdy nie mówimy, że to są pieniądze 
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wyrzucone. (…) Jesteśmy w stanie oczywiście te ciężary ponosić. Natomiast mamy określone 

w związku z tym oczekiwania”. 

Dostrzegł potrzebę podjęcia działań w celu podniesienia poziomu nauczania. Oświadczył:  

„W mojej opinii najważniejsze jest zintensyfikowanie działań między dyrektorem, 

nauczycielem, dzieckiem i rodzicem. To jest rzecz podstawowa. Druga to jest zespołowa 

praca w szkole. I to co mówi tutaj pan przewodniczący Starszak. Nadzór pedagogiczny  

i doradztwo metodyczne. To są kierunki, które absolutnie muszą nabrać właściwej wagi  

w szkole”. Ważnymi kwestiami są również wymiana dobrych praktyk pomiędzy 

nauczycielami pracującymi w różnych szkołach oraz szkolenia. 

Pan Burmistrz dodał, że władze Gminy mają zaufanie do nauczycieli i zadbają o dobre 

warunki pracy, ale mają również swoje oczekiwania.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie informacji o stanie realizacji 

zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 2015/2016 wraz z wnioskiem 

zgłoszonym przez radnego Edwarda Starszaka. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację  

o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 2015/2016 

wraz z poniższym wnioskiem: 

 Należy podjąć następujące działania w jednostkach oświatowych: 

- wprowadzenie doradztwa metodycznego, 

- zwiększenie nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez dyrektorów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Ogłosił dziesięciominutową przerwę w obradach.  

 

Po przerwie w obradach. 
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Ad. 7 Sprawozdanie z realizacji inwestycji na terenie Gminy Łobżenica planowanych  

w budżecie na 2016 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przeanalizowała 

sprawozdanie. Powiedział, że obecne warunki atmosferyczne mają wpływ na realizację zadań 

drogowych. Oznajmił, że zaszła potrzeba zabezpieczenia dodatkowych środków na 

przebudowę dróg w Izdebkach oraz budowę parkingu przy ośrodku zdrowia. Dodał, że 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przyjęła sprawozdanie z realizacji inwestycji na 

terenie Gminy Łobżenica planowanych w budżecie na 2016 rok. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Powiedział, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej przyjęła sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z realizacji inwestycji na terenie Gminy 

Łobżenica planowanych w budżecie na 2016 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z realizacji inwestycji na terenie Gminy Łobżenica planowanych w budżecie na 2016 

rok, które stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

O godzinie 13:32 do sali obrad wróciła Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława 

Mazurek. 
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Ad. 8 Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Rafała Tomalę o omówienie 

wyników przeprowadzonych kontroli. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna dokonała kontroli porównawczo-analitycznej  

w zakresie poniesionych kosztów w roku 2015 i 2014 z tytułu oświetlenia gminy. Powiedział: 

„Na posiedzeniu były różne rozmowy na temat dostawy energii. Tutaj Gmina zbyt dużego 

pola manewru nie ma, gdyż Enea jest tutaj monopolistą”.  

Następnie oznajmił, że Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę wykonania wniosków 

związanych z remontami świetlic wiejskich oraz skontrolowała następujące inwestycje 

zakończone na terenie Gminy w 2015 r.: modernizacja stadionu im. Alojzego Graja, budowa 

chodnika na ul. Targowej w Łobżenicy, budowa drogi z Dźwierszna Wielkiego w kierunku 

Górowatek oraz budowa drogi w Fanianowie. Komisja Rewizyjna stwierdziła brak 

wykończenia asfaltu przy połączeniu z nowo wybudowanym chodnikiem na ul. Targowej 

(wypełnienie masą asfaltową). Komisja wnioskowała ponadto o nadzór gwarancyjny nad 

nowo wykonanymi inwestycjami i remontami. 

 

Protokoły Nr 21/16 oraz 22/16 Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli stanowią 

załączniki nr 6 i 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w sprawie protokołu Nr 21/16 Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że zasady korzystania ze świetlic wiejskich zostały określone w uchwale Rady 

Miejskiej. Wnioskował o uporządkowanie kwestii rozliczania kosztów zużytych mediów 

podczas wynajmu świetlic wiejskich na cele komercyjne oraz kwestii rozliczania kosztów 

zużytej energii elektrycznej w budynku socjalnym w Witrogoszczy.  
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Stwierdził, że możliwe jest zamontowanie podliczników w budynku w Witrogoszczy lub 

„przedpłatowe kupowanie prądu”. Dodał, że Gmina nie powinna ponosić kosztów energii 

elektrycznej zużytej przez mieszkańców tego obiektu.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił: „Chciałbym jeszcze dodać odnośnie tego budynku socjalnego w Witrogoszczy. 

Dotyczy to nie tylko energii elektrycznej. Tych kosztów, które ponosi Gmina, ale dotyczy to 

również wody i ścieków. Także no praktycznie całkowicie jest to wszystko za darmo”. 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna wnosi również o dokonanie przeglądu kominiarskiego 

budynku przy ul. Sikorskiego 1 w Łobżenicy. Stwierdził, że ogrzewanie tego obiektu węglem 

byłoby bardziej opłacalne niż używanie do tego celu energii elektrycznej.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Zwrócił uwagę na fakt, że koszty energii elektrycznej zużytej na oświetlenie oraz w obiektach 

stanowiących własność Gminy zmniejszyły się. Powiedział, że koszty dystrybucji są 

niezależne od Gminy. 

Oznajmił, że do Urzędu Miejskiego wpłynęła jedna oferta na dostawę energii elektrycznej dla 

Gminy Łobżenica, jej jednostek organizacyjnych oraz Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Łobżenicy Sp. z o.o. Poinformował również o zamiarze zwiększenia 

liczby punktów świetlnych na terenie Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił pana Burmistrza o zorganizowanie spotkania z sołtysami dotyczącego rozliczania 

kosztów wynajmu świetlic wiejskich.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Powiedziała, że mieszkańcy powinni być informowani o wyłączeniach prądu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że jeżeli do Urzędu Miejskiego wpłynie informacja o wyłączeniu prądu, jest ona 

umieszczana na stronie internetowej.  

 

 

 



 17 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Stwierdziła: „Nie zawsze. Bo oni sobie wyłączają sami na godzinę, dwie i nikt o tym nie 

wie”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „No tak bywa, ale na to nie mamy wpływu. Możemy interweniować ewentualnie 

i poprosić, żeby nas informowano”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 21/16 Komisji Rewizyjnej wraz  

z dodatkowym wnioskiem: 

 Należy uporządkować kwestię rozliczania kosztów zużytych mediów podczas 

wynajmu świetlic wiejskich na cele komercyjne oraz kwestię rozliczania kosztów 

zużytej energii elektrycznej w budynku socjalnym w Witrogoszczy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr 21/16 Komisji Rewizyjnej wraz z powyższym wnioskiem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poruszył kwestię protokołu Nr 22/16 Komisji Rewizyjnej. Zapytał, dlaczego Komisja 

zarzuciła niegospodarność i niedbałość w stosunku do świetlicy w Piesnach.  

Oznajmił, że w dniu wizytacji komisji nie mógł być obecny na miejscu, ponieważ musiał 

udać się do Urzędu Miejskiego. Przewodniczący Rady zostawił klucze do świetlicy swojej 

żonie. Zbieg okoliczności sprawił, że członkowie Komisji Rewizyjnej nie weszli do tego 

obiektu. 

Radny Antoni Kapeja poinformował, że „komisja odniosła się do zauważonego zielska  

w rynnie”. Stwierdziła również, że sprzęt do ćwiczeń jest częściowo posadowiony w ziemi, 

co może przyczynić się do jego szybkiej korozji. Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy 

„to było przedmiotem kontroli”. Powiedział, że opiekuje się terenem świetlicy. Zwrócił 

uwagę na duży wkład mieszkańców w powstanie tego obiektu.  

Oznajmił: „Jak dochodziło do remontowania świetlicy przez Odnowę Wsi, najpierw były 

wytypowane trzy miejscowości. Później do tych trzech świetlic za te same pieniądze 

dorzucono jeszcze dwie świetlice”. W związku z tym zakres remontu obiektu w Piesnach 
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został zmniejszony. Środków nie starczyło m. in. na odnowienie sufitu oraz wymianę 

instalacji elektrycznej. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział: „Panie przewodniczący. Nikt z komisji nikomu nie chciał dowalić. Nie wiem, czy 

pan zauważył, że w naszych protokołach, wszędzie, skoro jedziemy gdzieś, my piszemy to, co 

widzimy”. Stwierdził: „Na poprzednich świetlicach też byliśmy i pisaliśmy dokładnie, gdzie, 

co, jak, co nam się nie podoba. I tu nie o to chodzi, żeby komuś dokopać, tylko żeby po prostu 

zwrócić uwagę”. Dodał: „A na świetlicę nie mogliśmy się dostać, także no nie mogliśmy 

pisać o świetlicy”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił: „Przykro mi panie przewodniczący, że pan tak to odebrał. Ale fakt był taki jak był. 

Nikt tu nie chciał nikomu dowalić”. Zwrócił uwagę na następującą rzecz. Komisja Rewizyjna 

zauważyła, że w świetlicach w Dźwiersznie, Dębnie, Liszkowie i Piesnach „praktycznie nie 

zostało nic naprawione”. Dopiero po wizycie Komisji Rewizyjnej został naprawiony dach 

świetlicy w Dębnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Powiedział: „Ja się odniosłem tylko dlatego, że było dopisane niegospodarność. A w innych 

świetlicach, gdzie awarie są, nie było pisane, że może z winy mieszkańców Dębna czy 

Dźwierszna, bo tak nie było. Bo to nie było z ich winy. My ten temat znamy. I nie odstąpię od 

tego. Dopatruję się złośliwości”.  

Poinformował, że mieszkańcy mieli udział w powstaniu placu zabaw w Piesnach. Następnie 

oświadczył: „I to co wy zwracacie uwagę, to jest nieprawdą. (…) Piaseczek. Biały piaseczek, 

który jest posypany. Ten dotyka do rury. To może dzisiaj być. Jutro może nie być. To jest 

naprawdę złośliwość”.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poruszył temat usterek w remontowanych świetlicach wiejskich. Oznajmił: „Staraliśmy się 

wyegzekwować to wszystko, co było do wyegzekwowania jeżeli chodzi o gwarancję. I tutaj 

no sporo udało się zrobić”. Poinformował, że z budżetu Gminy zostały przeznaczone 

dodatkowe środki na prace w świetlicach wiejskich. Dodał: „Zostały zrobione rzeczy 

najważniejsze”, np. remont dachu świetlicy w Dębnie czy Szczerbinie.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zaproponował następujący wniosek: 

 Należy dokończyć realizację zaleceń zawartych w protokole Komisji Rewizyjnej  

z przeglądu świetlic wiejskich w 2015 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 22/16 Komisji 

Rewizyjnej wraz z powyższym wnioskiem. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr 22/16 Komisji Rewizyjnej wraz z dodatkowym wnioskiem: 

 Należy dokończyć realizację zaleceń zawartych w protokole Komisji Rewizyjnej  

z przeglądu świetlic wiejskich w 2015 r. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że odbyło się spotkanie z udziałem radnych poświęcone projektowi studium. 

Następnie otworzył dyskusję w sprawie tego dokumentu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że uchwała Rady Miejskiej w sprawie przystąpienia do opracowania studium 

została podjęta w kwietniu 2013 r. Oznajmił: „Dzisiaj mamy październik 2016 r. Niedobrze, 

jak dokumenty planistyczne, strategiczne rodzą się w tak długim okresie czasu”.  

Powiedział, że w celu podjęcia działań „w zakresie opracowywania miejscowych planów 

musimy mieć aktualne studium. Chociaż niektórzy twierdzą, że to jest niezależne. Ale dla 

pewności działania musi być wpierw studium, a potem dopiero plany miejscowe. Stąd też 

dobrze, że już mamy ten etap ukończony i dzisiaj procedujemy projekt uchwały w tej 

sprawie”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie załącznik  

Nr 4 - rozstrzygnięcie Rady Miejskiej w Łobżenicy o sposobie rozpatrzenia uwag 

wniesionych do projektu studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik Nr 4. 

Uwagi wniesione do projektu studium nie zostały uwzględnione przez Radę Miejską  

w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/195/16 w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica, która stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie  

w dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/196/16 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie  

w dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łobżenica, która stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości został przeanalizowany przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

Stwierdził: „Generalnie rewolucji w zakresie propozycji, które Rada Miejska otrzymała, nie 

ma. Podatki wzrosły przeciętnie wskaźnikiem 1,3% do roku poprzedniego”. 

Oznajmił, że stosowane są zwolnienia z podatku od nieruchomości, zgodnie z uchwałą Rady 

Miejskiej. Dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że propozycja stawek podatku od nieruchomości jest wyważona. Poinformował, 

że podatki umarzane są w wyjątkowych, losowych sytuacjach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że do projektu uchwały wprowadzono autopoprawki. W podstawie prawnej zostały 

dopisane słowa „z późn. zm.” Ponadto § 6 projektu uchwały otrzymał następujące brzmienie: 

„Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego  

i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2017 r.”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/197/16 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2016 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że budżet należy dostosowywać do aktualnej sytuacji. Poinformował, że 

propozycje zmian dotyczą zarówno dochodów, jak i wydatków budżetowych. Oznajmił, że 

„niektóre zadania wymagają większego finansowania niż było to założone na etapie 

planowania”. Dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2016 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2016 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/198/16 w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok, która 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2024 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2024 został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIV/199/16 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2016-2024, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 14 Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych, Burmistrza 

Łobżenicy oraz kierowników gminnych jednostek organizacyjnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przedstawił informację Wojewody Wielkopolskiego na temat wyników analizy oświadczeń 

majątkowych Burmistrza Łobżenicy i Przewodniczącego Rady Miejskiej, która stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

Następnie przystąpił do wyłączenia jawności sesji Rady Miejskiej. Poprosił o pozostanie  

w sali obrad Burmistrza Łobżenicy, Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy, Radnych Rady 

Miejskiej oraz radcy prawnego. 

 

Jawność sesji została wyłączona na podstawie § 31 Statutu Gminy Łobżenica, w związku  

z art. 294 § 4 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa. 

 

W części niejawnej Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja przedstawił 

informacje otrzymane od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pile oraz Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Złotowie na temat wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych, 

kierowników gminnych jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje w imieniu 

Burmistrza. Powyższe dokumenty stanowią załącznik nr 14 i 15 do protokołu.  

 

Zarządzono uchylenie wyłączenia jawności. Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 
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Ad. 15 Interpelacje, wnioski, zapytania i oświadczenia radnych 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Dziamara 

Zapytał, kiedy zostanie wykonany remont dachu świetlicy wiejskiej w Kruszkach. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Wnioskował o naprawę drogi prowadzącej z Witrogoszczy-Kolonia do Sypniewa. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział: „Panie Burmistrzu. Ja bym chciał złożyć wniosek, żebyśmy jako Gmina 

dofinansowali nasz monitoring, który mamy założymy, żeby to w końcu zaczęło działać”. 

Zwrócił uwagę na zbyt wolny przesył obrazu z kamer.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Zapytał, czy modernizacja nabrzeża rzeki Łobżonki będzie kontynuowana w 2017 r. 

Dostrzegł potrzebę utwardzenia zejścia nad rzekę od strony ul. Spacerowej. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Poruszył kwestię wyrównania nawierzchni asfaltowej przy przepuście na drodze powiatowej 

Topola-Ferdynandowo. Poinformował, że zamiast naprawy drogi został postawiony znak 

ograniczający prędkość pojazdów. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że nawierzchnia kortów tenisowych na stadionie im. Alojzego Graja 

„zielenieje, jakby mech wyrastał”. Zapytał, „czy to jest prawidłowe zjawisko”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Wnioskował o zamontowanie lampy na placu zabaw w Liszkowie. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że w projekcie budżetu Gminy na 2017 rok powinny zostać uwzględnione środki 

na rozbudowę oczyszczalni ścieków w Liszkowie, kontynuację budowy kanalizacji sanitarnej 

oraz dalsze wodociągowanie Gminy.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poruszył temat remontu dachu świetlicy wiejskiej w Kruszkach. Oznajmił: „Mamy 

zabezpieczone pieniądze. Nie możemy znaleźć wykonawcy”.  

Oświadczył, że stan dróg gruntowych pogorszył się po ostatnich opadach deszczu. 

Powiedział, że równiarka nie może w chwili obecnej wyjechać na drogi ze względu na 

warunki atmosferyczne. Poinformował o zamiarze porozumienia się w 2017 r.  

z nadleśnictwem w sprawie remontu drogi prowadzącej z Witrogoszczy-Kolonia do 

Sypniewa. 

Pan Burmistrz oznajmił, że należy „naprawić w pierwszej kolejności te wszystkie kamery, 

które nie funkcjonują, również z możliwością rozbudowy. To zadanie dostał nasz 

informatyk”. 

Następnie poinformował, że w projekcie budżetu Gminy na 2017 rok zostanie ujęta 

kontynuacja modernizacji nabrzeża rzeki Łobżonki. Oznajmił, że zostało wysłane pismo do 

Powiatowego Zarządu Dróg w Pile w sprawie drogi Topola-Ferdynandowo. Radny Wiesław 

Bodetko otrzyma kopię tego pisma. Stwierdził, że wstawienie znaku ograniczającego 

prędkość pojazdów nie rozwiązuje problemu. 

Pan Burmistrz powiedział, że warunki pogodowe nie pozwalają na przeprowadzenie 

konserwacji nawierzchni kortów tenisowych na stadionie im. Alojzego Graja. Dodał: „Trzeba 

poczekać, aż wyschnie i to wszystko wyczyścić. Na pewno na zimę to wszystko będzie 

zrobione”.  

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że radny Edmund Szcześniak otrzyma odpowiedź 

pisemną. Odpowiedział twierdząco na pytanie zadane przez radnego Edwarda Starszaka. 

Poinformował o zamiarze wystąpienia o środki unijne na realizację zadań z zakresu 

gospodarki komunalnej. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy są zabezpieczone środki finansowe na budowę drogi w Kościerzynie Małym. 

Stwierdził, że w wyniku nierówności występujących na Orliku osoby przebywające na terenie 

tego obiektu są narażone na odniesienie urazów. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że jeżeli nie uda się pozyskać środków zewnętrznych na budowę drogi  

w Kościerzynie Małym, zostanie zaciągnięty kredyt. Oświadczył: „Droga w tej kadencji  

w Kościerzynie Małym musi być zrobiona”. 

Pan Burmistrz poruszył również temat Orlika. Oznajmił: „Zaproponujemy do budżetu, tak 

powiem po młodzieżowemu, lifting tego obiektu”.  

Następnie powiedział, że należy sprawdzić, czy postępuje proces osiadania Orlika.  

W przeszłości na tym obiekcie zostały przeprowadzone badania geodezyjne. Stwierdził, że  

z Orlika korzysta dużo osób. Dodał, że obiekt posiada gospodarza. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Zasugerował, aby Orlik był wykorzystywany tylko jako boisko szkolne. Powiedział: „Jedyna 

szansa, żebyśmy my w Łobżenicy, jako gmina, mieli prawdziwego Orlika, no to jedynie 

wybudować gdzieś na naturalnym, normalnym miejscu”.  

Następnie oznajmił: „Rok w rok będziemy te pieniądze ładować. Bo ile lat ten Orlik siada.  

I on siada cały czas. Co jest trochę naprawiony, to za moment znowu pieniądze tam idą”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył, że w kwestii osiadania Orlika powinni wypowiedzieć się fachowcy. Stwierdził: 

„Wtedy będziemy wiedzieli, co się dzieje. Co należałoby zrobić. O jakich w ogóle środkach 

finansowych mówimy”. Powiedział, że należy również zadbać o stronę estetyczną Orlika.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radny Ryszard Biniak zwrócił się do niego z wnioskiem o zorganizowanie 

spotkania radnych w celu omówienia sytuacji, jaka miała miejsce podczas wrześniowej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej nie przychylił się do wniosku radnego Biniaka.  

Oznajmił, że wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Miejskiej w październiku 2016 r. 

zostało zwołane w celu omówienia projektu studium oraz zmian w organizacji ruchu 

drogowego na terenie Łobżenicy.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził niezadowolenie z powodu, że artykuł  

w „Aktualnościach Lokalnych” dotyczący relacji z powyższego wydarzenia został 

zatytułowany „Horror sponsorowany przez Przewodniczącego Rady w Łobżenicy”.  

Oświadczył: „Ja świadomie mówiłem składając przysięgę tak mi dopomóż Bóg. Bo ja wiem 

co to znaczy. (…) I chcę powiedzieć, że nadal nie mam zamiaru nikomu wyprawiać linczu ani 

stosować takich metod”. Stwierdził: „Nie sponsorowałem horroru”. Dodał, że podczas 

ostatniej sesji Rady Powiatu „wojnę wywołał pan senator”. Pan przewodniczący Wasiak nie 

popełnił błędu. 

 

Ad. 16 Wolne głosy i wnioski 

 

Pani …      …………. 

Stwierdziła, że od radnych „wymaga się interwencji w sprawach ważnych”. Powiedziała: 

„Mnie jako mieszkanki Łobżenicy nikt nie może ograniczać w moich prawach obywatelskich. 

I tym bardziej pan przewodniczący, który wręcz przestrzega prawa”. 

Oznajmiła: „My tutaj załatwiamy sprawy, które nie są obojętne dla obywateli, dla 

mieszkańców Łobżenicy. Ja tracę swój prywatny wolny czas. Sprawdzam BIP. Sprawdzam 

inne wszystkie informacje, jakie się ukazują, po to tylko, żeby przychodząc tutaj zwrócić 

uwagę państwa, Burmistrza, Wiceburmistrza, pani Skarbnik na pewne elementy, które są 

ważne i jako mieszkanka Łobżenicy nie wyobrażam sobie, żeby w taki sposób można było 

linczować Przewodniczącego, jeśli każdy mieszkaniec Łobżenicy ma prawo tu przyjść. 

Czekamy uczciwie do końca. Ja nie przeszkadzam. Nie wstaję. Nie komentuję. Czekam do 

końca, aż będzie mi udzielony głos”. 

Pani …      …… oświadczyła: „Ja mówię rzeczy ważne. Ale to czy jest to odebrane w taki 

sposób. Czy państwo chcecie reagować. To jest tylko i wyłącznie już w tej chwili wasza, że 

tak powiem, sprawa”. Oznajmiła: „O mnie ukazały się artykuły. Nikt ze mną, nikt z gazety 

nie rozmawiał. Ukazało się kilka artykułów. Przed każdą sesją i po każdej sesji jestem 

skrupulatnie linczowana i wiem, co znaczy słowo lincz. Nie nadużywam, bo jestem 

linczowana na forum Łobżenicy”. Dodała: „Jeśli ja mam odwagę patrzeć Burmistrzowi, 

Wiceburmistrzowi, pani Skarbnik i wszystkim radnym prosto w oczy, to znaczy, że świadczy 

to o mojej wysokiej kulturze. Nie interesuje mnie obgadywanie gdzieś za plecami państwa, 

tylko interesuje mnie jasne załatwienie sprawy”. 

Pani ……………. poinformowała, że zamierza przychodzić na sesje Rady Miejskiej. 

Podziękowała pani Skarbnik oraz panu Burmistrzowi za udzielone odpowiedzi.  
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Następnie powiedziała: „Panie Burmistrzu. Dostałam odpowiedź, że faktycznie uczestniczył 

pan w szkoleniu. W podobnym szkoleniu brali udział także pracownicy urzędu. Ja wiem, że te 

szkolenia są bardzo drogimi szkoleniami. (…) Stąd moje pytanie. Nazwa szkolenia. Forma 

szkolenia. Zakres szkolenia. Koszt szkolenia. I gdzie odbyło się to szkolenie”. 

Oświadczyła, że pani Iwona Matejczyk-Obremska przez półtora roku była przedstawiana jako 

kierownik placówki wsparcia dziennego Przystań. Zwróciła się do Burmistrza Łobżenicy: 

„Proszę mi tylko potwierdzić czy to prawda. Czy nie”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Chciałbym odpowiedzieć na wszystkie pytania, jakie pani mi zada. Chciałbym 

odpowiedzieć na piśmie. Chcę być precyzyjny po prostu”. 

 

Pani ……………. 

Stwierdziła: „Tylko, że ja bez pana odpowiedzi nie mogę dalej ruszyć”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że pani Iwona Matejczyk-Obremska nie była zatrudniona jako kierownik 

placówki wsparcia dziennego Przystań. Powiedział: „Pełniła obowiązki kierownika pani 

dyrektor Gryniewicz”. Dodał „Trwa procedura, powiem tak, usamodzielnienia tej placówki”. 

 

Pani ……     ………. 

Oznajmiła: „W piśmie z dnia 26 września 2016 r. pani Gryniewicz, w piśmie urzędowym, 

które ma pieczątkę nagłówkową, które ma sygnaturę i które ma jej pieczątkę, napisała  

w odniesieniu do tejże placówki: placówką wsparcia dziennego kieruje kierownik”. 

Poinformowała, że pani Matejczyk-Obremska „jest też radną w Sadkach. Z oświadczenia 

wiem, że była zatrudniona jako wychowawca”. 

Następnie pani ……………. powiedziała: „W piśmie kolejnym, które mam od pana 

Burmistrza. Odpowiadam. Odnosząc się do kwestii związanych z kierowaniem placówką 

wsparcia dziennego Przystań informuję, iż placówka funkcjonuje od marca 2015 r. Burmistrz 

Łobżenicy w formie zarządzenia przekazał Miejsko Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej prowadzenie wyżej wymienionej placówki, którą kierował Dyrektor Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Od 1 października 2016 r. obowiązki kierownika 

zostały powierzone do czasu ostatecznych rozstrzygnięć organizacyjnych pracownikowi 

placówki”. 
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Stwierdziła: „Ja nie wiem, w jaki sposób ja mam te dwie informacje traktować”. Zwróciła 

uwagę na dużą niespójność w dokumentach. Powiedziała: „Ja sobie nie wyobrażam sytuacji, 

żeby ktokolwiek w tej chwili czy z państwa radnych, czy innych osób, czy mieszkańców 

Łobżenicy przez półtora roku nazywał panią Obremską kierownikiem placówki, załatwiał  

u niej sprawy jako u kierownika placówki, kiedy ona nim nie była. Ja nie wiem, czy państwo 

macie świadomość, że odpowiedzi, które ja dostałam w dwóch pismach są zupełnie różne.  

I teraz która jest prawdziwa. Bo poświadczyć nieprawdę mogła albo pani dyrektor 

Gryniewicz albo trzech innych pracowników urzędu miasta, bo pismo sporządziła pani Anna 

Gryniewicz, Marta Konek i Marlena Kowalska-Łąpieś, a podpisał Burmistrz Łobżenicy”. 

Pani ……………. powiedziała: „Nie można udawać, że nie ma się bałaganu w papierach, że 

w pewnych jednostkach zatrudnienie, że tak powiem, nie jest klarowne”. Dodała: „Nadal na 

stronie BIPu łobżenickiego nie widzę, proszę państwa, podstawowych regulaminów Miejsko 

Gminnego, które być powinny”. 

Następnie pani ……………. poinformowała: „Pani dyrektor odpowiedziała mi, że  

w jednostce, czyli Warsztacie Terapii Zajęciowej do końca 2016 r. nie zostanie zatrudniony 

pracownik do spraw administracyjno-kadrowych. Proszę państwa. Nigdy nie było takiego 

pracownika. Był pracownik administracyjno-księgowy. Ja rozumiem, że w międzyczasie nie 

uległa zmianie umowa z Powiatem”.  

Oznajmiła: „Też mam odpowiedź, że wszystkie inne zalecenia dotyczące organizacji 

Warsztatu Terapii Zajęciowej zostały wdrożone. I teraz mam pytanie. Do kiedy, bo pani 

dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej złożyła pismo do pana Burmistrza, 

zdaje się w kwietniu, w którym zobowiązuje się do naprawienia wszystkich dokumentów do 

dnia 7 maja 2016 r. Do 13 maja byłam w Warsztacie Terapii Zajęciowej i dostaliśmy tylko 

jeden dokument. Żaden inny nie został wprowadzony. Terminowość po spotkaniu Komisji 

Rewizyjnej w Warsztacie Terapii Zajęciowej rozumiem przeciągnęła się w czasie. Zalecenia 

pokontrolne czy to są Komisji Rewizyjnej, czy to są innych jednostek prowadzących mają 

swoją określoną terminowość, której należy przestrzegać. (…) Bo jeszcze są zalecenia 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, które też są po kontroli”. Dodała: „Nie wiem, czy 

macie państwo świadomość prawną organizacji pewnych jednostek. Ale tutaj nie możemy 

sobie pozwolić na dowolność”. 

W dalszej części wypowiedzi pani ……………. powiedziała: „Pani dyrektor pisze, że zostały 

zakończone procedury związane z wcieleniem WTZ w Liszkowie w struktury MGOPS  

w Łobżenicy. Akty prawa wewnętrznego swoim zakresem obejmują wszystkie jednostki 

organizacyjne Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy. Proszę państwa. 
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Ile Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej ma jednostek organizacyjnych ma oprócz 

Warsztatu. Takie stwierdzenie dotyczy też obsługi prawnej. Obsługa prawna radcy prawnego 

zatrudnionego w Miejsko Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Łobżenicy dotyczy także 

jednostek organizacyjnych ośrodka”.  

Oznajmiła: „Decyzją Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pile z kontroli z 2015 r. 

Warsztat Terapii miał zostać wcielony w struktury Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Ale w tych strukturach już jest nic innego jak tylko Przystań w Łobżenicy.  

Od 9 marca 2015 r. Więc ja pytam. Jeśli jest jedna jednostka prowadząca. Jest nią Miejsko 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej to przepraszam bardzo, ale w czym mają być te 

wszystkie dokumenty uregulowane. Jest jeden regulamin. Jest statut, który mówi po co jest 

powołany Miejsko Gminny, nie zmieniany zresztą od lat. Jest regulamin organizacyjny, 

którego nie ma na stronie internetowej. Ja nie mogę sprawdzić, czy to jest uregulowane, czy 

to nie jest uregulowane. A do tego służy BIP. Są jednostki, które są włączone w struktury 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, a ich funkcjonowanie właściwie wisi  

w powietrzu”.  

Pani ……………. oświadczyła: „Chciałabym tylko zwrócić uwagę radnych z Komisji 

Rewizyjnej, że zalecenia pokontrolne i ich realizacja. Jeśli pisze się w dokumencie, że zostały 

zrealizowane. A ja już w tej chwili mogę państwu powiedzieć, że nie zostały, gdyż pani 

dyrektor Gryniewicz odpowiedziała mi, żebym nie skłamała, 26 września 2016 r., że właśnie 

robi regulamin organizacyjny placówki wsparcia dziennego. Zostawiam to do państwa 

przemyślenia”. Dodała: „Ja mam więcej takich kwiatków. To są kwiatki, które skutkują 

prawnie”.  

 

Pan ………..……. 

Podziękował Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Łobżenicy za to, że sesje prowadzone są 

w sposób zgodny z prawem.  

Powiedział: „Taka dygresja do pana radnego Szcześniak. Zacytuję pana słowa. Jeśli to będzie 

się powtarzało, wyjdę z sesji. Może pan w każdej chwili wyjść i zamknąć drzwi z drugiej 

strony. Jeśli nie chce pan tego słuchać. Tej krytyki”.  

Zwrócił się do pana Burmistrza: „Jeśli wychodzą dokumenty z tego urzędu, w których 

poświadcza się nieprawdę, a pan nie może jakoś odnieść się do prostych pytań, to tylko chcę 

panu powiedzieć, że no tak nie może być. Urząd miasta jest urzędem miasta. Tu obowiązują 

przepisy. Jeśli ma pan jakieś problemy z poprawną interpretacją tych przepisów, czy też 

pewnych terminologii to wie pan, no wypada się douczyć”.  
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Następnie pan ………..……. oznajmił: „Jeśli mówi się o faktach, a fakty są takie jakie są. No 

to nie jest to ubliżanie komukolwiek czy też pomawianie. Bo jeśli np. podam przykład, że 

wobec jednej z osób tutaj z samorządów w przeszłości zapadały dwa prawomocne wyroki 

karne no to, to są fakty, których nie da się tutaj wymazać mimo wszystko, że zatarcie skazania 

nastąpiło i ponownie znalazł się Zastępca Burmistrza w samorządach”. Dodał: „Jeszcze musi 

pan Burmistrz sobie zdawać jedną sprawę, że gdyby nawet miał takie pomysły kierowania do 

organów ścigania przeciwko zachowaniu, które nie miało miejsca, to pan również ponosi 

odpowiedzialność”. 

Stwierdził: „Szkoda tylko, że to wie pan, panie radny Biniak, na komisji pan takie tutaj 

przedstawiał jakieś uwagi do pana przewodniczącego, który no profesjonalnie prowadził 

poprzednią sesję. A nie ma to miejsca na sesji”. 

Pan ………..……. oświadczył: „Ja tylko jeszcze chciałbym dopowiedzieć tutaj panu 

Burmistrzowi, że tak jak w maju panu powiedziałem, że nie ma pan podawać mi ręki, bo ja 

takim osobom jak pan to nie podaję. Czy też podchodzić. To myślę, że pan ma tyle 

elokwencji. No chyba, że tego panu tego brakuje. Że to jest równoznaczne co do mojej żony. 

Tak. I to na co pan sobie pozwolił przed ostatnią sesją niech pan sobie już na to nie pozwala. 

Ja po prostu bym sobie tego nie życzył. Tak. Z uwagi na to. Tylko dopowiem, że jest na to 

materiał dowodowy, że to m.in. pan osaczał czy też zastraszył moją żonę”.  

Następnie pan ………..……. powiedział: „Nie dziwię się tutaj, że, a szkoda, że nie są 

przestrzegane przepisy prawa. Po raz wtóry. Art. 35 i 36 Kodeksu postępowania 

administracyjnego. Na pisma z miesiąca kwietnia czy z miesiąca maja pan nadal nie udziela 

odpowiedzi. (…) Czy to świadczy o bałaganie w urzędzie, że pan nie udziela na pisma 

kierowane do pana odpowiedzi. Przecież doskonale pan powinien sobie zdawać sprawę, że 

będzie skarga. Jeśli skarga nawet będzie niezasadna przez Komisję Rewizyjną no to po prostu 

to zostanie skierowane do Naczelnego Sądu Administracyjnego. Pan za to ponosi 

odpowiedzialność”.  

Stwierdził również, że Komisja Rewizyjna „zwraca uwagę na jakąś trawę czy na jakieś 

rośliny w rynnie na świetlicy. Proszę państwa. Są naprawdę ważniejsze sprawy. A do czego 

zmierzam. Do rzetelności Komisji Rewizyjnej. Bo jak to jest, że pani Gryniewicz  

w odpowiedzi tutaj na pisma do Burmistrza dotyczące tego, że nie jest opiniowana Kierownik 

WTZ przez jedenaście lat. Komisja uznaje zarzut za niezasadny, a pani Gryniewicz udziela 

odpowiedzi, że nie opiniowała również innych pracowników”. 
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Pan ………       ..……. 

Powiedział, że na ul. Wyrzyskiej w Łobżenicy należy utworzyć przejście dla pieszych. 

Oznajmił: „Ludzie chodzą z pretensjami do radnych, a radni mają gdzieś ludzi”. 

Zaproponował przeprowadzenie kursów udzielania pierwszej pomocy dla mieszkańców. 

Stwierdził, że pojazdy parkujące koło gimnazjum stanowią utrudnienie dla autobusów. 

Zapytał, gdzie jest policja. Dodał: „A tu jeżdżą jak wolna amerykanka”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Odpowiem na wszystkie pani pytania pisemnie, bo chciałbym być 

precyzyjny”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział: „Pan ………..……. dzisiaj po raz już, nie wiem piąty, mówi nieprawdę. Nie 

byłem dwukrotnie czy też wielokrotnie prawomocnie karany. Spotkamy się z panem Pawłem 

Kachlem w sądzie, jeżeli prokurator tak uzna. Uznaję, że na poprzednich sesjach zostałem 

znieważony w czasie sprawowania funkcji, w czasie pracy, funkcji publicznej poprzez 

uporczywe podawanie nieprawdy”. 

Oznajmił: „Z pełnym szacunkiem jeżeli podchodzę do pana wypowiedzi, również oczekuję 

tego z drugiej strony. Cierpliwie czekałem, bo myślałem, że może cokolwiek się zmieni. 

Natomiast powtarzanie nieprawdy, znieważanie mówiąc czy to o nieczystych rękach, czy 

mówiąc o przestępczogennych zachowaniach czy skłonnościach. To naprawdę jest (…) to 

zniewaga funkcjonariusza publicznego. Postaram się to udowodnić i panu to obiecuję”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy zobowiązał się również do „udzielania merytorycznych, 

wyczerpujących odpowiedzi, tak, żeby każdy mieszkaniec naszej gminy był 

usatysfakcjonowany”. 

 

Pan ………..……. 

Oświadczył: „Panie Zastępco Burmistrza. No to życzę panu powodzenia. Przyda się”. 
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Ad. 17 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 16:40 zakończył obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 

 

 


